
 
 

 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesreferat 
 

Dagsorden: 
 
Kl. 17.00 Distriktsændringer 

Drøftelse af fordele og ulemper ved de fire forslag.  

Udpege særlige budskaber fra Gungehusskolens perspektiver. 

Der skal nedsættes en skrivegruppe ift. høringssvar med frist d. 9. 

september. 

 Der er et udtalt ønske om at der sker noget. Vi har behov for at 
Gungehusskolen bliver bæredygtig. Hvis ikke distrikterne bliver 
ændret – må økonomimodellen ændres. 

 Trafiksituationen skal være i orden. 
 Vi ønsker at være i stand til at leve op til kommunens slogan ’Fælles 

børn- fælles ansvar’ 
 Vi vil gerne bakke op om 9 bæredygtige skoler i Hvidovre. 
 Vi ønsker at man har en smidig model for distriktsændringer – så 

man kan sikre 9 bæredygtige skoler i kommunen – og tænker ikke 
at en treårig proces vil understøtte det. 

  
 Der nedsættes en gruppe til udarbejdelse af et høringssvar:  Mette, 

Louise, Demi, Camilla 

  
Kl. 18.20 Eventuelt 

 
Kl. 18.30 Vi går til borgermødet i Kometen 
 
 
Punkter til næste ordinære bestyrelsesmøde skal sendes via mail 14 dage inden 
næste møde, som foreløbig er sat til torsdag den 29. september 2022.  
 

Referat 
 

 

 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Gungehusskolen 

Skoleleder:  

Ole Møller Laursen 

Souschef: 

Marianne Gaalaas-Hansen 

 

Sagsnr.: 22/30510 

Doknr.: 213292/22 

 

Dato: 31-08- 2022 /ghs 

Dato: 31. august 2022 17.00-18.30 

Sted: Personalerummet 

Referent:  

 

Deltagere: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mariane Gaalaas-Hansen 

 

Ole Møller Laursen (leder) 

Marianne Gaalaas-Hansen (souschef og faglig leder for 

ældste) 

 

Camilla, Demi, Jes, Lotte, Louise, Martin, Mette 

 

Emilie Jespersen (lærer og TR) 

 


